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Z á p i s n i c a    č.  3 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva Vrbové, 

konaného 15. 2. 2023 o 17.00 hod. v kancelárii primátora mesta 

 

 

Prítomní:      9 poslancov a primátor mesta 

Neprítomní:  Ing. Miroslav Belanský a Mgr. Daniela Drobná 

Prizvaní:       hl. kontrolórka, prednosta MsÚ a vedúci pracovníci MsÚ 

 

    

Program: 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného predsedníctva,    

určenie zapisovateľky a schválenie programu 

2. Dopyty a interpelácie občanov 

3. Ukončenie konkurzu Vetes – vyrovnanie 

4. Rôzne  

5. Dopyty a interpelácie poslancov 

6. Návrh na uznesenie 

7. Záver  

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného 

predsedníctva a určenie zapisovateľky 
  

Zasadnutie mestského zastupiteľstva sa konalo za prítomnosti 9 poslancov. Zasadnutie otvoril 

a viedol primátor mesta JUDr. Štefan Kubík. 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a schválení poslanci:  

predseda – Ing. Jozef Duračka, členovia: Tatiana Prievozníková a doc. PhDr. J. Višňovský, PhD 

prítomných: 9 

za: 9                                         proti: 0                              zdržal sa: 0 

  

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení poslanci: Mgr. Matúš Opatovský 

a Ing. Ľubomír Šteruský 

prítomných: 9 

za: 9                                       proti: 0                              zdržal sa: 0 

 

Za zapisovateľku bola určená p. Emília Beličková, pracovníčka mestského úradu. 

 

Do pracovného predsedníctva boli navrhnutí a schválení: primátor mesta JUDr. Štefan Kubík, 

viceprimátor Mgr. Matúš Opatovský, prednosta MsÚ JUDr. František Tahotný, MBA 

a  hlavná kontrolórka JUDr. Mária Gajňáková. 

prítomných: 9 

za: 9                                         proti: 0                              zdržal sa: 0 

 

Primátor mesta predložil na schválenie program zasadnutia MsZ, ktorý bol uvedený na pozvánke: 

prítomných: 9 

za: 9                                         proti: 0                              zdržal sa: 0 
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Navrhol zaradiť do programu zmenu uznesenia týkajúceho sa prevádzkovania vodovodu na ul. 

Barcíkova. Za takto upravený program sa hlasovalo: 

prítomných: 9 

za: 9                                         proti: 0                              zdržal sa: 0 

 

2. Dopyty a interpelácie občanov 
 

Pani Prievozníková sa vyjadrila k prekrytiu verejného priestranstva pri predajni zmrzliny. Pani 

Delea mala požiadavku, aby úpravy robili aspoň 2 m, čo vlastne aj zachovali, nechali 3 m. Je tam 

konštrukcia, možno by sa tým malo mesto zaoberať. 

Ing. Duračka – nespĺňa to, čo bolo uznesením prijaté. 

primátor – pri podpise zmluvy mu bolo povedané – bez pevného pripojenia. Tá úprava môže byť 

len taká, že pokiaľ bude treba, tak do 24 hodín to musí byť odstránené.  

p. Dunajčík – považuje to za škandalózne, nevieme ani čo tam „vyrastá“, špatí to námestie. 

p. Prievozníková – terasa tam nemala byť. Neplní to, čo je v zmluve. Treba ho zavolať, povedať 

mu, nech to robí v súlade so zmluvou a s uznesením. 

Ing. Valová – mesto to nechcelo riešiť stavebným povolením v centrálnej mestskej zóne. Členovia 

komisie výstavby boli za prenosný mobiliér počas letných mesiacov. 

 

3. Ukončenie konkurzu Vetes – vyrovnanie 
 

Mestu Vrbové bolo doručené uznesenie Najvyššieho súdu SR, ktorým bolo zamietnuté dovolanie 

správcu konkurznej podstaty JUDr. S. Volára proti rozsudku KS v Trnave zo dňa 28.4.2020, ktorým 

bol potvrdený rozsudok OS v Trnave zo dňa 21.11.2018.  

Rozsudkom KS bola mestu Vrbové uložená povinnosť poskytnúť peňažnú náhradu v sume 

115.461,42 € do majetkovej podstaty úpadcu – spoločnosti Vetes Vrbové s.r.o. v konkurze.  Taktiež 

bolo rozhodnuté zaplatiť žalobcovi, intervenientovi na strane žalobcu a OS v Trnave  náhradu trov 

konania v celom rozsahu s tým, že o výške náhrady trov konania bude rozhodnuté samostatným 

uznesením.  

Mesto Vrbové eviduje voči úpadcovi spoločnosti Vetes Vrbové s.r.o. pohľadávky z preplatkov 

z vyúčtovania za rok 2007 a do apríla 2008, ktoré boli postúpené od jednotlivých občanov mesta 

v celkovej sume 35.043,23 €. Vedenie mesta vzhľadom na finančnú situáciu navrhuje jednostranne 

započítať tieto pohľadávky a do majetkovej podstaty poskytnúť sumu 80.418,19 € čo je rozdiel 

peňažnej náhrady a pohľadávky mesta a to z prostriedkov rezervného fondu.  

Súdny spor o určenie neúčinnosti právnych úkonov trvá od roku 2008. Pôvodný rozsudok OS 

v Trnave zo dňa 2.4.2014 okrem iného uložil mestu povinnosť vrátiť do konkurznej podstaty sumu 

766.642,27 eur. Proti tomuto rozsudku mesto Vrbové podalo odvolanie na KS v Trnave, ktorý 

uznesením zo dňa 27.2.2015 rozhodol tak, že rozsudok súdu prvého stupňa zrušil a vec vrátil na 

ďalšie konanie. V ďalšom konaní sa dokazovaním podarilo mestu Vrbové podstatnou mierou zvrátiť 

pre mesto likvidačnú výšku peňažnej náhrady a to o 651.180,85 eur ( 766.642,27 – 115. 461,42 )  

čo v odvolacom konaní potvrdil KS v Trnave a v dovolacom konaní aj NS SR.  

Je možné prijať uznesenie, kde MsZ schváli zaplatenie vo výške 80.418,19 €, teda poníženou 

o sumu, ktorú vie mesto vydokladovať. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 30/II/2023. 

 

4. Rôzne  
 

Na predchádzajúcom zasadnutí MsZ bolo schválené uznesenie k prevzatiu vodovodu na Barcíkovej 

ulici spoločnosťou Tavos, a.s. Piešťany. Na základe požiadavky tejto spoločnosti bol predložený 

návrh na úpravu uznesenia č. 29/II/2023. 
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K predloženému  materiálu nemal nikto pripomienky. 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 314/II/2023. 

 

5. Dopyty a interpelácie poslancov 
 

Ing. Šteruský – vraj je chaos s vývozom smetí na letáku a v aplikácii 

Mgr. Opatovský – týka sa to rodinných domov, rieši to Ing. Radošinský 

primátor – začína nový systém vývozu smetí, narobili sa nejaké chyby, postupne sa odstraňujú. 

  

p. Dunajčík – pri synagóge je veľký neporiadok. Upratuje sa v centre mesta? Lebo to tak 

nevyzerá. 

Dr. Miklášová – vodiči si upratujú autobusy a napracú to do tých nádob ako neseparovaný odpad. 

Je to tam už dva týždne plné. 

primátor – teraz rozvážajú kontajnery, ale povie, aby tadiaľ prešli a upratali. Teraz je tej roboty 

veľa. 

p. Dunajčík – a nemali by tie nádoby rozvážať Združenie? 

primátor – Združenie nádoby zabezpečilo, ale porozvážať si ich už musia obce. 

 

Dr. Miklášová – cesty sú v katastrofálnom stave 

primátor – robí sa kanalizácia. Keď to aj niekde opravia, o dva dni je to také isté. Na prelome 

mesiacov apríl – máj by mali začať asfaltovať – najprv pôjde hlavná cesta. Všetko sa nedá urobiť, 

ešte to bude nejaký čas trvať a budú sa ešte robiť aj prípojky. 

doc. J. Višňovský – pred bývalým Vetesom v strede cesty je veľká jama. 

  

Primátor informoval poslancov o ponuke Envirofondu na pôžičku s úrokom 0,5 % splatnú na 20 

rokov na účel 5 %-nej spoluúčasti na budovanie kanalizácii. Uvažuje o možnosti zobrať takúto 

pôžičku, použiť ju na kanalizáciu a peniaze určené na kanalizáciu zasa využiť na niečo iné. Je tam 

výhodný úrok. 

Dr. Gajňáková – kanalizáciu robí Združenie a tí nie sú oprávnení brať tento úver. 

  

primátor – na MsÚ bol projektant, ktorý sa vyjadril k spomínanému zastrešeniu kruhovky. Nie je 

to také jednoduché ako sa zdalo. Tá suma by bola 2x taká o akej sa hovorilo na zasadnutí MsZ. 

  

doc. Višňovský – vyskytli sa nejaké nové informácie k zámeru p. Minďara? 

primátor – poslanci to boli pozrieť, pivnice sú pekné. 

p. Prievozníková – nespĺňa to podmienky prenájmu. Pivnice sú pod námestím, sú majetkom mesta. 

Je to nezodpovedné, lebo ten prenájom je potom nezrušiteľný. Nespĺňa to ani protipožiarne, 

bezpečnostné a iné opatrenia. Je potrebné uvažovať o iných možnostiach vstupu. Pokiaľ to 

p. Minďar chce, nech aj zo svojho ustúpi. Treba to dobre zvážiť. 

Mgr. Just – buď chceme to námestie zveľadiť pivničkou alebo to nechceme. Týmto to námestie 

oživíme. Možno sú tam nejaké legislatívne prekážky, ale to sú hypotézy – čo ak...? 

p. Prievozníková – hľadá sa možnosť odinakiaľ. Sú tam siete, kanalizácia ap. 

Dr. Gajňáková – tá pivnica pod mestským pozemkom – aj ten priestor sa bude prenajímať? 

Ing. Duračka – môže to sadnúť. Kto to bude opravovať? Radšej sa dohadovať a všetko si vysvetliť. 

Sadnúť si a porozprávať sa. 

primátor – je to mestské, mesto by to muselo riešiť. 
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Dr. Gajňáková – on, aby mohol začať so stavebnými úpravami, potrebuje právo k pozemku a to 

môže iba ak bude mať nájomnú zmluvu. 

Mgr. Just – dať do nájomnej zmluvy, že zanikne ak povoľovací orgán dá negatívne stanovisko. 

primátor – ďalšie zasadnutie MsZ bude 29. 3. 2023, predtým bude ešte neformálne zasadnutie a tam 

sa o tom môžu ešte porozprávať. 

 

6. Návrh na uznesenie 
Uznesenie MsZ č. 30/II/2023 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

- schvaľuje -  

v zmysle § 10 ods. 9 zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov použitie prostriedkov 

rezervného fondu na zaplatenie peňažnej náhrady v sume 80.418,19 eur do majetkovej podstaty 

úpadcu – spoločnosti Vetes Vrbové s.r.o. v konkurze.   

 

celkový počet všetkých poslancov MsZ: 11 

prítomní: 9 

za: 9                          proti: 0    zdržali sa: 0 

Ľ. Dunajčík, Ing. J. Duračka, Mgr. R. Just,  

PhDr. J. Miklášová, Mgr. M. Opatovský,  

T. Prievozníková, Ing. D. Sabo 

Ing. Ľ. Šteruský, doc. PhDr. J. Višňovský, PhD. 

 

Uznesenie MsZ č. 31/II/2023 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

- schvaľuje -  

zmenu  uznesenia č. 29/II/2023 zo dňa 8. 2. 2023  nasledovne:  

ruší sa pôvodný text v plnom rozsahu, a to: 

zaslanie  žiadosti mesta Vrbové na uzatvorenie  Zmluvy o prevádzke verejného vodovodu pre vodnú 

stavbu s názvom „Prepojenie verejných vodovodov Barcíkova ulica v meste Vrbové“. Žiadosť bude 

zaslaná spoločnosti TAVOS, a. s., ul. Priemyselná č. 10, 921 79 Piešťany po nadobudnutí 

právoplatnosti kolaudačného rozhodnutia na uvedenú stavbu.  

- a  nahrádza sa novým znením, a to: 

Mesto Vrbové schvaľuje odovzdanie vodnej stavby „verejný vodovod“, stavebného objektu 

„Prepojenie verejných vodovodov Barcíkova ulica v meste Vrbové“, ktorého trvalé užívanie bolo 

povolené rozhodnutím Okresného úradu Piešťany, odboru starostlivosti o životné prostredie, zo dňa 

23.11.2022, č. rozhodnutia OU-PN-OSZP-2022/008030-006 (právoplatné dňa 27.01.2023) 

do prevádzky Trnavskej vodárenskej spoločnosti, a.s., ul. Priemyselná č. 10, 921 79 Piešťany 

a súčasne schvaľuje návrh prevádzkovej zmluvy podľa prílohy č. 1 tohto uznesenia, ktorou sa 

vymedzujú vzájomné práva a povinnosti v súvislosti s prevádzkou uvedenej vodnej stavby 

(stavebného objektu). 

 

celkový počet všetkých poslancov MsZ: 11 

prítomní: 9 

za: 9                          proti: 0    zdržali sa: 0 

Ľ. Dunajčík, Ing. J. Duračka, Mgr. R. Just,  

PhDr. J. Miklášová, Mgr. M. Opatovský,  

T. Prievozníková, Ing. D. Sabo 

Ing. Ľ. Šteruský, doc. PhDr. J. Višňovský, PhD. 
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7. Záver 

 

Primátor mesta poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie MsZ o 18.35 hod. 

 

 

 

Zapísala: Beličková 

 

 

 

 

 

.................................................  ................................................... 

             JUDr. Štefan Kubík   JUDr. František Tahotný, MBA 

              primátor mesta, v.r.    prednosta MsÚ 

 

              

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

  

1.   Mgr. Matúš Opatovský, v.r.  ................................................. 

 

2.   Ing. Ľubomír Šteruský, v.r.  ................................................. 

 


